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Pitanje postavljeno Vladi RS-a: “Što su stvarni razlozi zbog kojih već nekoliko godina 

odbijate suglasnost za izradu strategije razvoja energetskog sektora BiH, usprkos činjenici da 

je Sporazumom o načelima energetske politike, koji su potpisali Vijeće ministara BiH i vlade 

entiteta, utvrđeno da će se nakon usvajanja entitetskih energetskih strategija definirati načela 

za izradu energetske strategije BiH? Entitetske strategije usvojene su 2009. odnosno 2010. 

godine, a Vijeće ministara BiH, u kontinuitetu, u svoj program rada za 2010., 2011., 2012. i 

2013. godinu uvrštava izradu ovog dokumenta. Nažalost, bez realizacije.“ 

 
 


